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Az áprilisi testületi ülésen hozott döntésekről tájékoztatjuk az 
olvasókat az alábbiakban.

Döntésekről dióhéjban
– A sportlétesítmény-felújítási 

pályázatok fontossági sorrend-
jéről döntött a testület, miután 
az Önkormányzati Minisztéri-
umhoz benyújtott pályázat ezen 
sorrend felállítását megkövetel-
te. A döntés értelmében a négy 
benyújtott pályázat sorrendje: 
1. Erzsébet-ligeti sporttelep, 2. 
Kajak-kenu Vizisporttelep, 3. 
Arató Pál utcai Sporttelep, 4. 
SZVKKI Vajda Péter Gimnázi-
um bitumenes sportpályája.

– Korábban döntött a testület, 
hogy a Szarvasi Általános Mű-
velődési Központ intézmény-
egységéből, a Tessedik Sámu-
el Múzeális Gyűjtemény és Ki-
állítóhelyből önálló múzeumot 
kíván létrehozni. A szükséges 
kérelmek beadása után az intéz-
ményvezető megbízásáról dön-
töttek – mely posztra majd pá-
lyázatot kell kiírni. A múzeum 
vezetésével az intézményegység 
korábbi vezetőjét, Roszik Zol-
tánt bízták meg.

– Ismét pályázik az önkor-
mányzat a korábban már eluta-
sított Orosházi út melletti ke-
rékpárút építésének első üte-
mére. A korábbi pályázaton fő-
ként a magas fajlagos költségek 
miatt utasították el a pályázatot, 
ám azóta az építéshatósági elő-
írások megváltoztak, így kisebb 
fajlagos költséggel lehet benyúj-
tani a pályázatot. A képviselők 
elfogadták a pályázati anyag új-
raterveztetését, és a pályázat be-
nyújtását.

– Testületi döntéssel kellet 
megerősíteni az önkormányza-
ti pályázatokon – Sportrendez-
vény Alap, Ifjúsági Alap – nyer-
tes alapítványok támogatását, 
miután az Önkormányzati Tör-
vény ezt így követeli meg. A tes-
tület az „Emberöltő” Alapítvány, 
a Ruzicskay György Közalapít-
vány, a Középhalmi Evangélikus 
Misszió és a Bóbita Alapítvány 
támogatását jóváhagyták.

– A Nagycsaládosok Szarvasi 
Egyesülete közösségi házának 
tetőfelújítása érdekében nyújtott 
be pályázatot az önkormányzat 
a Wienerberger Téglaipari Zrt. 
Jövővár pályázatára. A felújí-
táshoz tetőcserepet lehet nyerni, 
az egyesület munkafelajánlás-
sal vállal önerőt, amit az önkor-
mányzat szükséges mértékben 
pénzzel egészítene ki, sikeres 
pályázat esetén.

– Mégis részt vesz Szarvas a 
2009-es Nemzeti Vágtán. A ko-
rábbi ezzel kapcsolatos nemle-
ges döntés okát, a 2 millió fo-

rintos nevezési díjat sikerült 
500 ezer forintra lealkudni, így 
Szarvas is jelen lesz – a rende-
zők által biztosított lóval és lo-
vassal – az idei Nemzeti Vág-
tán. Ugyancsak részt vesz a vá-
ros küldöttsége a Karcagi Birka-
főző Versenyen, mégpedig dísz-
vendégként. A 20-30 fős sátor-
hely, a főzőcsapat és a Tessedik 
Táncegyüttes szereplésének 
költségeit a művelődési központ 
költségvetéséből biztosítják. Tá-
mogatta a testület az V. Zánkai 
Nemzeti Lovasfesztiválon való 
szarvasi részvételt is, oly mó-
don, hogy a Szarvasi Lovas 
Klub Egyesület utazási költsé-
geit támogatja.

– A városban lévő illegális 
hulladéklerakó helyek felszá-
molására nyújt be pályázatot a 
Körynezetvédelmi Minisztéri-
umhoz az önkormányzat a kép-
viselők döntése alapján. A ma-
ximum 2,5 millió forintos pá-
lyázathoz 80%-os támogatás 
nyerhető.

(folytatás az 1. oldalról)
Abba és Boney M slágerekkel, 
valamint a csinos anyukák a 
jó mozgásukkal  lopták magu-
kat a jelenlévők szívébe. Elvis 
Presley és 20 fős tanárnői tánc-
kara a hangulat szempontjából 
olaj volt a tűzre.

A szórakoztató műsor záró 
mozzanataként a fi náléban va-
lamennyi táncos egyszerre 
mozgott a színpadon, Földesi 
Zoltán szerint bizonyítéka ez 
annak, hogy az intézmény-
ben diák, tanár és szülő milyen 
nagyszerűen tud együttmű-
ködni. A fokozott ünnepi han-
gulatban Riba Etelka, az Or-
szágos Szlovák Önkormányzat 
alelnöke elmondta, hogy má-
jus 14-én az OSZÖ közgyűlé-
se megválasztotta a szarvasi 
Szlovák Általános Iskola, Óvo-
da és Diákotthon igazgatóját, 
aki az elkövetkezendő években 
is Medvegy Pálné. A színpa-
don állók tapssal köszöntötték 
a bejelentést, míg két gyermek 
a tisztelet és a szeretet virág-
csokrát nyújtották át a jelenle-

gi és egyben leendő igazgató-
nőnek, kinek meghatódottsá-
gát párás szemüvege árulta el. 
„Életem végéig ember akarok 
maradni!”  fűzte hozzá elcsuk-
ló hangon, majd megköszönte a 
Frankó Pálné által vezetett ala-
pítvánnyal történt egy évtize-
des együttműködést a városi, 
megyei vezetőknek, kollégák-
nak, szülőknek, mely munkát  
leginkább Riba Etelka szavai 
fémjeleztek, miszerint mindig 
is ilyen kollektívához szeretett 
volna tartozni. Az újból mikro-
fonhoz lépő pedagógus trió ösz-
szefoglalta dalában az új igaz-
gató köszöntését, a szülők, di-
ákok és tanárok fáradhatatlan 
munkáját, a szlovák alapítvány 
jubileumát és tiszta szívből éne-
kelték: „Most gratulálunk!” 

A szórakoztató, humoros és 
megható műsort követően az 
összegyűlt megközelítőleg fél-
ezer vendég elfogyasztotta bő-
séges vacsoráját és reggelig a 
Szentesi Lézer zenekar retro 
zenéjére táncolt. 

– Maya – 

Most  gratulálunk

Miután a Mozgáskorlátozottak Szarvasi Egye-
sülete köztiszteletnek és közmegbecsülésnek ör-
vendő elnöke, dr. Lovász György, ötéves mandá-
tuma lejártát követően nyilvánvalóvá tette, hogy 
nem kíván a újabb ciklusban elnöke lenni a ci-
vil szervezetnek, biztos volt, hogy a május 15-re 
összehívott küldöttközgyűlés úgy ér véget, hogy 
új vezetője lesz a mozgáskorlátozottaknak.

A Gyermekélelmezési Kht. Rákóczi úti éttermé-
ben a közgyűlést levezető Paluskáné Udvarhelyi 
Judit aljegyző segítségével elvégzett formaságokat 
követően a leköszönő elnök, dr. Lovász György szá-
molt be a küldötteknek és a meghívott vendégeknek 
az elmúlt esztendő és az elmúlt öt éves ciklus mun-
kájáról. Igazi magyar egyesületként aposztrofálta 
a mozgáskorlátozottakét, utalva ezzel a „népván-
dorlásra”, a sok költözésre. Beszámolt a személyi 
változásokról, az elfogadhatóként említett anyagi 
helyzetről, pályázati sikerekről, az ésszerű gazdál-
kodásról. A közgyűlésen is bejelentette szándékát, 
miszerint nem kívánja folytatni az elnöki munkát. 
A leköszönő elnök után az új elnökjelöltek keresé-
sének előkészületeit elvégző Jelölő Bizottság elnö-
ke, Roszik Mihály számolt be a szóbajöhető jelöl-
tekkel folytatott megbeszélésekről, melynek ered-
ményeként egyetlen jelöltet terjesztettek a köz-
gyűlés elé: Gombárné Bata Máriát. A jelölt rövid 
bemutatkozójában úgy nyilatkozott, hogy mun-
kahelyén (a tanácsnál, majd az önkormányzatnál) 
szociális ügyintézőként szerzett tapasztalatokat 
a mozgáskorlátozottak mindennapjairól, igyeke-
zett a kölcsönös bizalom megtertemtésével intéz-
ni ügyeiket. Az egyesület közgyűlésein is többször 
részt vett, szívügyének tekinti a mozgáskorlátozot-
tak segítését, és szeretné tapasztalatait az egyesü-
letben tovább hasznosítani.

A titkos szavazás megkezdése előtt a meghí-
vott vendégek kaptak szót. Mihaleczné Kovács 
Mária, Szarvas korábbi jegyzője, a Körös-szö-
gi Kistérség Többcélú Társulásának munkaszer-
vezet-vezetője előbb a Jelölő Bizottságnak gra-
tulált, mondván hogy Gombárné Bata Máriánál 
nem találhatott volna jobbat. Mindezt évtizedes 
munkakapcsolatuk nyomán állította magabiz-
tosan, a legnagyobb elismeréssel szólva a jelölt 
korábbi munkájáról. Babák Mihály, Szarvas pol-
gármestere előbb a leköszönő elnök, dr. Lovász 
György érdemeit méltatta, s köszönte meg azt 
a munkát, amit a legnépesebb, legösszetettebb 
szarvasi civil egyesület élén végzett. Az új jelölt-
ről ő is elismerően szólt, s bíztatta a küldötteket, 
hogy válasszák meg nyugodt szívvel. Földesi 
Zoltán, országgyűlési képviselő az egyesület ed-
digi munkáját méltatva szintén megköszönte dr. 
Lovász György munkáját, szavainak kíséretében 
ajándékot is átadott neki. Gombárné Bata Mári-
ának azt kívánta – mintegy megelőlegezve a vá-
lasztás kimenetelét –, hogy eddigi energiáját át-
mentve igazgassa az egyesület életét.

A választást követően Köteles József a Szava-
zatszámláló Bizottság elnöke ismertette az ered-
ményt, miszerint a lehetséges 30 szavazatból 
23-at kapott a jelölt, így 5 évre megválasztották 
Gombárné Bata Máriát a Mozgáskorlátozottak 
Szarvasi Egyesülete elnökének. A megválasz-
tott elnök megköszönve a bizalmat, úgy nyilat-
kozott, hogy minden tapasztalat dacára kezdő 
lesz ezen a poszton, ezért számít mindenkinek 
a segítségére. A távozó elnök elsőként gratulálva 
néhány jótanáccsal látta el utódját, majd a tag-
ságtól elköszönve a tőle megszokott irodalmi stí-
lusban, irodalmi idézetekkel búcsúzott.

Elnökváltó közgyűlés


